

AT THE
Y-TABLE

STÄDTEBAU!

CONFERENCE
2 - 7 PM

EINE DEBATTE
ÜBER DIE STADTGESTALTUNG
UND DAS BERUFSBILD

26.1.15

26.1.15

A DEBATE
ABOUT URBAN PLANNING
AND THE PROFESSION

14 - 19 UHR
KONFERENZ

URBANISM!

AM
Y-TABLE

STÄDTEBAU!

Es hat sich eine lebhaftere Debatte um die Qualität des deutschen Städtebaus und die Ausbildung an unseren Hochschulen entwickelt. Ausgehend von der „Kölner Erklärung“ folgten auf das Papier „100% Stadt“ zahlreiche Artikel und Kommentare. Aber worum geht es eigentlich?

Die Landesinitiative StadtBauKultur NRW und die Bundesstiftung Baukultur laden zusammen mit dem DAZ und der Bauwelt Fachleute aus dem In- und Ausland ein, einen kritischen Blick auf die deutsche Praxis und Ausbildung zu werfen. Am 26.1.2015 sprechen zu diesem Thema am DAZ-Y-Table unter anderem: **MARKUS ALLMANN, KRISTIAAN BORRET, FRAUKE BURGDORFF, VANESSA MIRIAM CARLOW, CHRISTOPH MÄCKLER, FRANZ PESCH, MATTHIAS SAUERBRUCH, HARTWIG SCHULTHEISS, WOLFGANG SONNE, JÖRN WALTER und SOPHIE WOLFRUM.**



A lively debate has developed concerning the quality of German urban planning and what type of higher education could improve this. Based on the "Cologne Declaration", numerous articles and comments have come in response to the paper "100% City". But what is the real issue? The state initiative StadtBauKultur NRW and the Federal Foundation of Baukultur, along with the DAZ and Bauwelt invite experts from home and abroad to take a critical look at the practice and training in Germany. At the DAZ-Y-Table on 26.1.2015, the speakers on this topic will include: **MARKUS ALLMANN, KRISTIAAN BORRET, FRAUKE BURGDORFF, VANESSA MIRIAM CARLOW, CHRISTOPH MÄCKLER, FRANZ PESCH, MATTHIAS SAUERBRUCH, HARTWIG SCHULTHEISS, WOLFGANG SONNE, JÖRN WALTER and SOPHIE WOLFRUM.**

URBANISM!